

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Portugal, 10 Reasons to Visit Portugal :

With its long history, unique cultural heritage and magnificent natural beauty, Portugal is one of the most beautiful countries in Southwest Europe. Located in the coast of the Atlantic Ocean, Portugal is sunny for about 300 days each year. If this is the case, millions of people visit every year. The number of foreign tourists visiting Portugal reached 12.7 billion in 2017, up 12 percent, and has contributed to Portugal's strongest economic growth since 2000. There are many reasons to see Portugal, not only with its climate but with its unique beaches, colorful culture and beautiful local flavors.

1. Culture :



Portugal, one of the oldest settlements in Europe, has a very colorful culture. From the country music to the cuisine of the country, from the architecture to the art, with the traces of the Phoenicians, Greeks,

Romans, Teutons and Andalusian Emeviers, leads many other European countries.

2. Weather Condition :



One of Europe's hottest countries, Portugal has a Mediterranean climate. The weather is hot in summer and the weather is warm in the spring and winter. For this reason, it is one of the countries that are frequently visited in all seasons of Europe.

3. Cheap :



Despite its natural beauties, magnificent historical buildings and rich culture, the country is very cheap. There are many places you can stay at very reasonable prices in the most beautiful places of the country. Also, restaurants and souvenirs are very reasonable when compared to European countries.

4. Portuguese Cuisine :



Portugal, one of Europe's richest cuisines, has an extensive menu of meat dishes from seafood, pastries to dessert. It is possible to experience beautiful tastes in Portugal at very cheap prices.

5. Wine :



Portugal is one of the first places that come to mind in terms of wine. The most beautiful red and white wines of the world are coming out of Portugal's vast wine vineyards. So the country wine is quite cheap. You can taste the best wines in Douro, Alentejo and Dao Regions.

6. Nightlife :



Nightlife is another great reason to visit Portugal. There is a very lively night-life in the country. In the Alfama Region in Lisbon, Ponte Luis Bridge in Porto is one of the most famous nightlife.

7. Nature and Beaches :



The most important reason to visit Portugal is its magnificent nature. The country has the most beautiful beaches of the world, big rocky gorges, sea caves, the most beautiful national parks of Europe. As such, Portugal offers beautiful alternatives for both holidaymakers and those who want to explore nature.

8. Colorful Pena Palace :



Take off the safeguard and look at Pena Palace. At the same time the most colorful palace you can see is of course the Pena Palace. The Pena Palace, which has become such a splendid structure when it meets the architects and the colors that started as a chapel in the early 19th century; tile work, carefully carved stone columns, stone sections to admire in the palace courtyard, and a remarkable example of romanticism. Every year, the palace is visited by millions of people.

9. Activities City Lisbon :



Lisbon is a non-existent city for those who love to participate in activities. Because there is no limit to the activities in the city. Activities such as fishing, sailing, surfing, swimming are among the most frequently performed activities in the city.

10. Pastéis de Belem :



The country's most famous sculpture "The Pasteis de Nata" is found in all of Portugal's pastries, but the best is eaten in Belém. There are only 5 people who know the recipe of traditional taste in Belém pastry and according to legend, these five people never get on the plane at the same time, they cannot eat at the same restaurant.

TR

Portekiz'de Turizm, Portekiz'i Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Uzun tarihi, eşsiz kültürel mirası ve muhteşem doğal güzelliği ile Portekiz, Güneybatı Avrupa'nın en güzel ülkelerinden biridir. Atlantik Okyanusu kıyısında yer alan Portekiz, her yıl yaklaşık 300 gün güneşlidir. Bu durumda, her yıl milyonlarca insan ziyaret ediyor. Portekiz'i ziyaret eden yabancı turist sayısı 2017'de yüzde 12 artarak 12,7 milyara ulaşarak Portekiz'in 2000 yılından bu yana en güçlü ekonomik büyümesine katkıda bulundu. Sadece iklimi ile değil, eşsiz kumsalları, renkli kültürü ve Portekiz'i görmek için pek çok neden var. güzel yerel tatlar.

1- Kültür :

Avrupa'nın en eski yerleşim yerlerinden biri olan Portekiz, oldukça renkli bir kültüre sahip. Country müziğinden ülkenin mutfağına, mimarisinden sanatına Fenikeliler, Yunanlılar, Romalılar, Cermenler ve Endülüs Emevi'lerinin izleriyle birçok Avrupa ülkesine öncülük ediyor.

2- Hava Durumu :

Avrupa'nın en sıcak ülkelerinden biri olan Portekiz, Akdeniz iklimine sahiptir. Yaz aylarında hava sıcak, ilkbahar ve kış aylarında ise hava sıcaktır. Bu nedenle Avrupa'nın her mevsiminde sıkça ziyaret edilen ülkelerden biridir.

3- Ucuz:

Doğal güzellikleri, muhteşem tarihi yapıları ve zengin kültürüne rağmen ülke oldukça ucuzdur. Ülkenin en güzel yerlerinde oldukça uygun fiyatlara konaklayabileceğiniz birçok yer bulunmaktadır. Ayrıca restoranlar ve hediyelik eşyalar Avrupa ülkelerine göre oldukça uygun.

4- Portekiz Mutfağı :

Avrupa'nın en zengin mutfaklarından biri olan Portekiz, deniz ürünlerinden hamur işlerine, tatlıdan et yemeklerinden oluşan geniş bir menüye sahip. Portekiz'de güzel tatları çok ucuz fiyatlara deneyimlemek mümkün.

5- Şarap :

Şarap denince akla ilk gelen yerlerden biri Portekiz. Dünyanın en güzel kırmızı ve beyaz şarapları, Portekiz'in uçsuz bucaksız şarap bağlarından çıkıyor. Yani ülke şarabı oldukça ucuz. Douro, Alentejo ve Dao Bölgelerinde en iyi şarapları tadabilirsiniz.

6- Gece Hayatı :

Gece hayatı, Portekiz'i ziyaret etmek için bir başka harika nedendir. Ülkede çok hareketli bir gece hayatı var. Lizbon'daki Alfama Bölgesi'ndeki Porto'daki Ponte Luis Köprüsü, en ünlü gece hayatından biridir.

7- Doğa ve Plajlar :

Portekiz'i ziyaret etmenin en önemli nedeni muhteşem doğasıdır. Ülke, dünyanın en güzel plajlarına, büyük kayalık geçitlere, deniz mağaralarına, Avrupa'nın en güzel milli parklarına sahiptir. Hal böyle olunca Portekiz hem tatilciler hem de doğayı keşfetmek isteyenler için güzel alternatifler sunuyor.

8- Renkli Pena Sarayı :

Korumayı çıkarın ve Pena Sarayı'na bakın. Aynı zamanda görebileceğiniz en renkli saray elbette Pena Sarayı. 19. yüzyılın başlarında şapel olarak başlayan renkleri ve mimarlarla buluştuğunda böylesine görkemli bir yapıya dönüşen Pena Palace; çini işçiliği, özenle oyulmuş taş sütunlar, saray avlusunda hayranlık uyandıran taş bölümler ve romantizmin dikkat çekici bir örneği. Saray her yıl milyonlarca kişi tarafından ziyaret edilmektedir.

9- Faaliyet Şehri Lizbon :

Lizbon, etkinliklere katılmayı sevenler için var olmayan bir şehir. Çünkü şehirdeki aktivitelerin sınırı yok. Balık tutma, yelken, sörf, yüzme gibi aktiviteler şehirde en sık yapılan aktiviteler arasında yer alıyor.

10- Pastéis de Belem :

Ülkenin en ünlü heykeli "Pasteis de Nata" Portekiz'in tüm hamur işlerinde bulunur, ancak en iyisi Belém'de yenir. Belém böreğinde geleneksel lezzetin tarifini bilen sadece 5 kişi vardır ve efsaneye göre bu beş kişi asla aynı anda uçağa binmez, aynı restoranda yemek yiyemezler.

السياحة في البرتغال ، 10 أسباب لزيارة البرتغال:

مع تاريخها الطويل وتراثها الثقافي الفريد وجمالها الطبيعي الرائع ، تعد البرتغال واحدة من أجمل البلدان في جنوب غرب أوروبا. تقع البرتغال على ساحل المحيط الأطلسي ، وهي مشمسة لمدة 300 يوم تقريبًا كل عام. إذا كان هذا هو الحال ، فإن الملايين من الناس يزورون كل عام. بلغ عدد السياح الأجانب الذين زاروا البرتغال 12.7 مليار سائح في عام 2017 ، بزيادة قدرها 12 في المائة ، وساهموا في أقوى نمو اقتصادي للبرتغال منذ عام 2000. هناك العديد من الأسباب لرؤية البرتغال ، ليس فقط بمناخها ولكن بشواطئها الفريدة وثقافتها الملونة وثقافتها الملونة. نكهات محلية جميلة.

1- الثقافة:

تتمتع البرتغال ، وهي واحدة من أقدم المستوطنات في أوروبا ، بثقافة غنية بالألوان. من موسيقى الريف إلى مطبخ البلد ، من الهندسة المعمارية إلى الفن ، مع آثار الفينيقيين والإغريق والرومان والجرمان والأندلسيين Emeviers ، يقود العديد من البلدان الأوروبية الأخرى.

2- حالة الطقس:

تتمتع البرتغال بمناخ البحر الأبيض المتوسط ، وهي واحدة من أكثر البلدان حرارة في أوروبا. يكون الطقس حارًا في الصيف ويكون الطقس دافئًا في الربيع والشتاء. لهذا السبب ، فهي واحدة من الدول التي تتم زيارتها بشكل متكرر في جميع فصول أوروبا.

3- رخيصة:

على الرغم من جمالها الطبيعي ومبانيها التاريخية الرائعة وثقافتها الغنية ، إلا أن البلاد رخيصة جدًا. هناك العديد من الأماكن التي يمكنك الإقامة فيها بأسعار مناسبة جدًا في أجمل الأماكن في البلاد. أيضًا ، المطاعم والهدايا التذكارية معقولة جدًا عند مقارنتها بالدول الأوروبية.

4- المطبخ البرتغالي:

البرتغال ، واحدة من أغنى المأكولات في أوروبا ، لديها قائمة واسعة من أطباق اللحوم من المأكولات البحرية والمعجنات إلى الحلوى. من الممكن تجربة الأذواق الجميلة في البرتغال بأسعار رخيصة جدًا.

5- النبيذ:

البرتغال هي واحدة من الأماكن الأولى التي تتبادر إلى الذهن من حيث النبيذ. أجمل أنواع النبيذ الأحمر والأبيض في العالم تأتي من مزارع الكروم الواسعة في البرتغال. لذا فإن نبيذ الريف رخيص للغاية. يمكنك تذوق أفضل أنواع النبيذ في مناطق Dao و Alentejo و Douro.

6- الحياة الليلية:

تعد الحياة الليلية سببًا رائعًا آخر لزيارة البرتغال. هناك حياة ليلية مفعمة بالحيوية في البلاد. في منطقة ألفاما في لشبونة ، يعد جسر بونتي لويس في بورتو أحد أشهر أماكن الحياة الليلية.

7- الطبيعة والشواطئ:

أهم سبب لزيارة البرتغال هو طبيعتها الرائعة. تمتلك البلاد أجمل شواطئ العالم ، ووديان صخرية كبيرة ، وكهوف بحرية ، وأجمل الحدائق الوطنية في أوروبا. على هذا النحو ، تقدم البرتغال بدائل جميلة لكل من المصطافين وأولئك الذين يرغبون في استكشاف الطبيعة.

8- قصر بينا الملون:

اخلع الحماية وانظر إلى قصر بينا. في نفس الوقت أكثر القصور الملونة التي يمكنك رؤيتها هو بالطبع قصر بينا. قصر بينا ، الذي أصبح مبنى رائعًا عندما يلتقي بالمهندسين المعماريين والألوان التي بدأت ككنيسة صغيرة في أوائل القرن التاسع عشر ؛ أعمال البلاط ، والأعمدة الحجرية المنحوتة بعناية ، والمقاطع الحجرية التي تستحق الإعجاب في فناء القصر ، ومثال رائع للرومانسية. يزور القصر كل عام ملايين الأشخاص.

9- مدينة الأنشطة لشبونة:

لشبونة مدينة غير موجودة بالنسبة لأولئك الذين يحبون المشاركة في الأنشطة. لأنه لا يوجد حد للأنشطة في المدينة. تعد الأنشطة مثل صيد الأسماك والإبحار وركوب الأمواج والسباحة من بين الأنشطة الأكثر شيوعًا في المدينة.

10- باستيس دي بيليم:

تم العثور على التمثال الأكثر شهرة في البلاد "The Pasteis de Nata" في جميع المعجنات البرتغالية ، ولكن أفضل ما يتم تناوله في بيليم. لا يوجد سوى 5 أشخاص يعرفون وصفة الذوق التقليدي في معجنات بيليم ، ووفقًا للأسطورة ، فإن هؤلاء الأشخاص الخمسة لا يستقلون الطائرة أبدًا في نفس الوقت ، ولا يمكنهم تناول الطعام في نفس المطعم.